

July 7, 2011

Le 7 juillet 2011

Coram: Binnie, Abella and Rothstein JJ.

Coram : Les juges Binnie, Abella et Rothstein

BETWEEN:

ENTRE :

Danyang Liu and Andy Liu

Danyang Liu et Andy Liu

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Matrikon Inc., Arun Tangirala, Sirish Shah,
Biao Huang, Governors of University of
Alberta, Nizar Somji, Haitao Zhang,
Graham Goodwin, Richard Middleton,
James Welsh, Greg Adams, University of
Newcastle, Attorney General of Canada and
Chief of Police of Edmonton Police Service

Matrikon Inc., Arun Tangirala, Sirish Shah,
Biao Huang, Gouverneurs de l'université de
l'Alberta, Nizar Somji, Haitao Zhang,
Graham Goodwin, Richard Middleton, James
Welsh, Greg Adams, Université de
Newcastle, Procureur général du Canada et
Chef du service de police d'Edmonton

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Edmonton), Number 0903-0241-AC, 2010 ABCA 383, dated December 15, 2010, is dismissed with costs to the respondents Matrikon Inc., Nizar Somji, Haitao Zhang, Attorney General of Canada and Chief of Police of the Edmonton Police Service.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accordée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Alberta (Edmonton), numéro 0903-0241-AC, 2010 ABCA 383, daté du 15 décembre 2010, est rejetée avec dépens en faveur des intimés Matrikon Inc., Nizar Somji, Haitao Zhang, Procureur général du Canada et Chef du service de police d'Edmonton.

J.S.C.C.
J.C.S.C.